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Besluitenlijst domeinvergadering sociaal 

7 juni 2022 
 
Aanvang:  7 juni 2022 om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: Boardroom  
Domeinvoorzitter: Bennie van Est 
Domeingriffier:  Paul Derikx 
 
Aanwezige fracties (16): SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, PvdD, VOLT, 
SP, PVV, 50PLUS, SAB, M:OED, Liberale Partij Maastricht, FvD 
 
Aanwezige domeinleden (23): Jos Boelen (SPM); Harry Mevissen (SPM); Mark Mülders (GroenLinks); 
Harry Schouten (GroenLinks); Miriam Elfassih (D66); Paul van de Kandelaar (D66); Gabriëlle Heine 
(CDA); Miranda Dreesen (CDA); Maren Slangen (PvdA); Bert Garnier (PVM); John Voorst (PVM); Calvin 
Klein (VVD); Chandra Merx (PvdD); Jules Ortjens (VOLT); Ryan Wilmes (VOLT); Peter Vrehen (SP); Jack 
van Gelooven (SP); Jhon Miesen (PVV); Annemiek Meijer-Coninx (50PLUS); Judith Tiber (SAB); Joyce 
Grul (M:OED); Marian van Keulen (Liberale Partij Maastricht); Bas Rikers (FvD) 
 
Afgemelde domeinleden (2): Jules Claessens (PvdA); Martin van Rooij (M:OED) 
 
Aanwezig college: Wethouder Anita Bastiaans, wethouder Bert Jongen 
 
Aanwezige ambtelijke ondersteuning: Dorine van Rooij (agendapunt 6 Businesscase Kindcentrum 
Scharn en agendapunt 7. Businesscase KKC de Groene Loper) 
 

1. Opening, vaststellen agenda, besluitenlijst en verslag (mondeling) 
De voorzitter constateert dat voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17:00 uur de 
vergadering. Er wordt een minuut stilte in acht genomen voor Gino. 
 
De agenda, het verslag en de besluitenlijst worden vastgesteld.  

 
2. Mededelingen, status toezeggingen (mondeling) 

Wethouder Bastiaans geeft aan dat het niet volledig te achterhalen is wat de gemaakte kosten 
voor de onderzoeken sociaal domein zijn (geweest). Daarom stelt de wethouder aan het 
domein voor om de toezegging inzake “kosten onderzoeken sociaal domein” d.d. 12 november 
2019 af te doen. Mevr. Slangen (PvdA) vindt het belangrijk om te weten waarom onderzoeken 
worden gedaan en wat ervan geleerd is. Zij doet het voorstel om inzichtelijk te maken wat de 
stand van zaken is. De wethouder zal dat opnemen in de raadsinformatiebrief sociaal domein. 
De voorzitter concludeert dat de toezegging niet wordt afgedaan en de raadsinformatiebrief 
wordt afgewacht.  
 

3. Rondvraag aan het college (mondeling)  
Dhr. Mülders (GroenLinks) stelt een rondvraag inzake de voortgang van de deelname van de 
gemeente Maastricht aan de coalitie Samen tegen eenzaamheid Zuid-Limburg.  
Wethouder Bastiaans antwoordt dat de gemeente Maastricht is aangesloten bij de coalitie. 
Vanwege de verkiezingen in alle gemeenten heeft er nog geen bestuurlijke vergadering 
plaatsgevonden. Dat zal wel plaats gaan vinden. Maastricht doet mee aan de regionale 
campagne in Zuid-Limburg om bij mensen aandacht te vragen voor eenzame buren en 
ouderen. Ook is de gemeente in gesprek met jongerenorganisaties, Hogeschool Zuyd en 
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Universiteit Maastricht om eenzaamheid onder jongeren te bestrijden. Daarnaast wordt er een 
actie van PostNL geëvalueerd. De gemeente bekijkt aan het einde van het jaar of de gemeente 
naar aanleiding van de evaluatie aansluit bij deze actie. De wethouder zal schriftelijk 
terugkoppelen welke activiteiten in het kader van de ‘week tegen eenzaamheid’ georganiseerd 
worden en dat opnemen in de raadsinformatiebrief sociaal domein. Ook zal de wethouder in 
de week voorafgaand aan de ‘week tegen eenzaamheid’ daar communicatief aandacht aan 
besteden.  
Mevr. Van Keulen (Liberale Partij Maastricht) vraagt of de gemeente budget heeft waarmee 
mensen activiteiten kunnen organiseren om mensen uit hun isolement te halen. De wethouder 
geeft aan dat de gemeente subsidiemogelijkheden heeft voor vrijwilligers waarmee zij o.a. 
initiatieven kunnen ondernemen om eenzaamheid te bestrijden.  
Dhr. Vrehen (SP) vraagt aandacht voor eenzaamheid van chronisch zieken en mensen met een 
beperking. Ook vraagt dhr. Vrehen waar mensen signalen over eenzaamheid bij mensen in hun 
omgeving kunnen melden.  
De wethouder noemt de website https://www.signaalpunt.nl/.   
 
Dhr. Mülders stelt voor om in een domeinvergadering een informatiesessie inzake het thema 
‘eenzaamheid’ in oktober, zo rondom het plaatsvinden van de week tegen eenzaamheid, te 
organiseren. De voorzitter zal dat bespreken in de domeindriehoek.  
 
Dhr. Boelen (SPM) stelt een rondvraag over zo goed als zeker sterk vervuilde grond in de 
nabijheid van het IKC aan de Groene Loper.  
Wethouder Jongen antwoordt dat dhr. Boelen op 16 maart is geïnformeerd. Dhr. Boelen roept 
op om de beantwoording met het hele domein te delen. De wethouder stelt voor om de 
beantwoording onderdeel van het verslag te laten zijn. De griffie zal de beantwoording 
toevoegen aan de agenda van de vergadering.  

 
4. Jaarplanning (ter informatie) 

De jaarplanning wordt vastgesteld. 
 

5. Benoemen vicevoorzitter domein sociaal 
Dhr. Van Est heeft zich kandidaat gesteld als vicevoorzitter. Er volgt een schriftelijke stemming, 
die wordt geteld door het stembureau (Ryan Wilmes, VOLT; en Marian van Keulen, Liberale 
Partij Maastricht) ondersteund door de domeingriffier. 
 
Er zijn 16 uitgebrachte stemmen, waarvan 1 blanco/ongeldig, 15 voor dhr. Van Est. Dhr. Van 
Est is benoemd als vicevoorzitter van het domein sociaal. 

 
6. Businesscase Kindcentrum Scharn (voorbereiden besluitvorming) 

De domeinleden zijn in de gelegenheid om in gesprek te gaan met het college over het 
raadsvoorstel. Wethouder Jongen en mevrouw Van Rooij reageren op de vragen en bijdragen 
van de domeinleden. Er is één toezegging gedaan.  

 

Toezegging 
Wethouder Jongen zegt toe: 
1. voor de raadsvergadering op 21 juni schriftelijk te antwoorden hoe de cijfers in de prognoses 

over leerlingenaantallen zijn opgebouwd.  

 
De voorzitter stelt vast dat er nog vragen beantwoord moeten worden en stelt voor om het 
voorstel door te geleiden naar de raadsvergadering van 21 juni 2022. Indien de beantwoording 
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niet voldoet en het raadsvoorstel niet besluitrijp is, kan de raad in dat geval besluiten om het 
raadsvoorstel van de agenda te halen. Andersom kan de raad ook ter vergadering nog 
besluiten om het raadsvoorstel als hamerstuk te behandelen. De domeinleden stemmen in.  
 
Aan het einde van het agendapunt schorst de voorzitter om 18:30 uur de vergadering voor een 
pauze. De voorzitter heropent om 19:15 uur de vergadering.  
 

7. Businesscase KKC de Groene Loper (voorbereiden besluitvorming) 
De domeinleden zijn in de gelegenheid om in gesprek te gaan met het college over het 
raadsvoorstel. Wethouder Jongen en mevrouw Van Rooij reageren op de vragen en bijdragen 
van de domeinleden. Er is één toezegging gedaan.  

 

Toezegging 
Wethouder Jongen zegt toe: 
2. voor de raadsvergadering op 21 juni schriftelijk te verduidelijken waar de cijfers inzake 

leerlingenaantallen op zijn gebaseerd.  

 
De voorzitter stelt vast dat er nog vragen beantwoord moeten worden en stelt voor om het 
voorstel door te geleiden naar de raadsvergadering van 21 juni 2022. Indien de beantwoording 
niet voldoet en het raadsvoorstel niet besluitrijp is, kan de raad in dat geval besluiten om het 
raadsvoorstel van de agenda te halen. Andersom kan de raad ook ter vergadering nog 
besluiten om het raadsvoorstel als hamerstuk te behandelen. De domeinleden stemmen in.  

 
8. Sluiting (mondeling) 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 20:05 uur de vergadering.  


